
Zápis z porady vedení konané dne 7. 12. 2015 

Přítomni: Regner, Kohoutková, Vičar, Dostál, Rebok, Křenek, Bartošek, Matyska, Novotná 

Buršíková 

Omluveni: Šrubařová, Malinka 

1. Prezentace ředitele  

– Ředitel seznámil se stávajícími počty úvazků a jejich financováním. S ohledem na 

dostupné informace představil předběžný výhled pro příští rok včetně možností 

souvisejících s hospodářskou činností a projekty.  

– Ředitel požádal divizní o korekci/doplnění presentovaných agregovaných personálních 

dat (včetně výhledu projektů stále ve fázi schvalování).  

– Stávající interní projekty budou ukončeny s koncem roku, návrhy nových nebo 

pokračujících projektů budou od Nového roku projednávány na kolegiu. Primárně 

půjde o interní projekty zahrnující osoby z více divizí a naplňující dlouhodobý záměr 

(strategii). Projekty a jejich rozsah (přidělené kapacity) bude finálně schvalovat 

ředitel. 

– Poslední kolegium letošního roku proběhne 14. 12., první kolegium v novém roce 

bude 4. 1. 2016.  

 

2. Kontrola úkolů 

– Zajištění spolupráce s CzechGlobe není ještě finalizováno, interně nejsou k dispozici 

dostatečně kvalifikované kapacity. S navrženým kandidátem T. Račkem se ředitel a 

A. Křenek sejdou v pátek odpoledne.  

– Nastavení nové bezpečnostní politiky – Rebok prodiskutoval s Malinkou, výsledky 

jednání zpracuje do příštího týdne (kontrola 14. 12.)  

– Rebok se domluví s Malinkou a představí očekávaný termín finalizace nových 

bezpečnostních směrnic. (do 14. 12.)  

– Posílení interní komunikace – proběhla krátká diskuse ohledně centralizace informace 

o zastupování ústavu na nejrůznějších vnitrouniverzitních fórech v rámci DPU (M. 

Vičar). Cílem je zajistit jak jednotnou prezentaci a postoj ústavu, tak i rychlou zpětnou 

vazbu v případě problémů prezentovaných či diskutovaných na jednáních. Vičar a 

Regner navrhnou vhodnou formu práce se zástupci ústavu a výměnu informací, 

divizní pomohu identifikovat všechny zástupce ústavu. 

 

3. Různé  

– Příští týden se sejde rada pro univerzitní infrastruktury k hodnocení projektů 

předkládaných do aktuální výzvy OP VVV. Křenek dodá řediteli informace 

o hodnocení dopadu na IT infrastrukturu v předkládaných projektech, se specifickým 

důrazem na pozitivní příklady hodnocení IT dopadu, stejně jako na problematické 

záležitosti. Aktuálně ještě chybí zhodnotit projekt prof. Klánové (nebyl ještě dodán). 

– Vičar požádal divizní, aby osobně informovali zaměstnance, aby si pro období 

dovolené do e-mailu nastavit automatickou odpověď v nepřítomnosti, včetně 

informací o datu nepřítomnosti a zastupující osobě.  Instrukce rozešle mailem. 



– Novým vědeckým ředitelem CEITECu CŘS se stal prof. Koča, na místo ředitele 

CEITECu MU bude vypsáno výběrové řízení.  

– Na rektorátě probíhá průzkum (koordinovaný ředitelkou Fojtíkovou) interních 

komunikačních kanálů v rámci univerzity. Cílem je najít optimální způsob propojení 

fakult s rektorátem. Za ÚVT budou komunikovat Budík a Jakubička, v případě 

potřeby Kohoutková.  

– Strojní investice jsou téměř vyčerpány, poslední zbývající prostředky zpracovává 

Rohleder.  

 

 

4. Informace z projektové podpory  

– Technologické centrum AV ČR pořádá dne 15. 12. v Praze informační den 

„Výzkumné infrastruktury v Horizontu 2020“, zájemci naleznou více informací včetně 

registrace zde: http://www.tc.cz/cs/akce/informacni-den-vyzkumne-infrastruktury-v-

horizontu-2020  

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

        ředitel ÚVT MU 

 

http://www.tc.cz/cs/akce/informacni-den-vyzkumne-infrastruktury-v-horizontu-2020
http://www.tc.cz/cs/akce/informacni-den-vyzkumne-infrastruktury-v-horizontu-2020

